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معاون هماهنگی امور گردشگری و زیارت استانداری فارس:

تسهیل در صدور روادید اربعین
فرخ زاده: رضایت پدر برای افراد زیر 18 سال و

 رضایت همسر برای بانوان الزامی است 

فرخ زاده معاون هماهنگی امور 
گردشگری و زیارت استانداری 
فارس، از اتخاذ راهکارهایی به 
خدمت رسانی  تسهیل  منظور 
بــه متقاضیان ســفر معنوی 
اربعیــن خبــر داد. به گزارش 
شــیرازنوین به نقــل از روابط 
عمومــی و امــور بین الملــل 
محمد  فــارس،  اســتانداری 
فــرخ زاده با تقدیــر از حضور 
حماســی آحاد جامعه در دور 

دوم انتخابات ریاســت جمهوری گفت: اخذ گذرنامه برای ســفر اربعین ضروری 
اســت. وی با ارائــه توضیحاتی در این زمینه افزود: متقاضیــان گذرنامه باید با 
به همراه داشتن مدارک هویتی شامل شناسنامه، کارت ملی )برای افراد بالای 16 
سال(، کارت پایان خدمت، رضایت پدر برای افراد زیر 18 سال و رضایت همسر 
بــرای بانوان متأهل به پلیس +10 مراجعه و پس از تکمیل مدارک و انجام امور 

اداری، گذرنامه ظرف مدت یک هفته به دست متقاضیان خواهد رسید.
معاون اســتاندار فارس با بیان این که صــدور گذرنامه های زیارتی به دو طریق 
صورت می پذیرد، اظهار داشــت: افرادی که خط تلفن همراه به نام خودشــان 
باشــد، می توانند از طریق اپلیکیشن »پلیس من« جهت صدور گذرنامه زیارتی 
اقدام کنند. فرخ زاده با بیان اینکه خدمات صدور گذرنامه به صورت حضوری هم 
ارائه خواهد شــد، بیان داشت: متقاضیان می توانند با مراجعه به اداره گذرنامه و 
دوایر گذرنامه در شهرستان ها با ارائه مدارک موردنیاز برای اخذ گذرنامه زیارتی 
اقدام کنند. وی به اهالی ولایت مدار اســتان فارس که راهی سفر معنوی اربعین 
هستند، پیشنهاد کرد طی روزهای جاری برای اخذ گذرنامه زیارتی اقدام کرده 

و درخواست خود را به روزهای پایانی موکول نکنند.

مدیر بنیاد مسکن شهرستان سروستان:

تأمین اراضی ساخت مسکن 
ملی در اولویت بوده است 

مدیر بنیاد مســکن شهرستان سروســتان با ارائه گزارشی از عملکرد این بنیاد، نهاد بنیاد 
مســکن را اولین نهاد عمومی دانست که بر اســاس فرمان تاریخی ۲1 فروردین ماه سال 
1۳۵8 رهبر انقاب اســامی حضرت امام خمینی )ره( به منظور تأمین مسکن محرومین 
به ویژه روســتائیان در چارچوب سیاســت ها و برنامه های دولت و در جهت تحقق توسعه 

پایدار تشکیل شد.
به گزارش روابط عمومی بنیاد مســکن استان فارس، علی اکبر مهرزاد تشخیص، تعیین و 
رفع نیازمندی های مسکن مقاوم، تهیه زمین موردنیاز طرح ها و پروژه های مسکن شهری و 
روستایی عمران و آبادانی روستاها را از کارکردهای بنیاد مسکن در این شهرستان دانست. 
مدیر بنیاد مســکن شهرســتان سروســتان اضافه کرد: این عملیات شامل تهیه و اجرای 
طرح های هادی و تثبیت مالکیت و اراضی، تهیه و اجرای طرح های لازم برای بازســازی و 
نوســازی مناطق مسکونی آسیب دیده از حوادث غیرمترقبه می شود که از جمله مهم ترین 
حوزه های فعالیت بنیاد مسکن انقاب اسامی می باشد. وی با ارائه گزارش مختصر عملکرد 
حوزه عمران روســتایی در این شهرســتان گفت: بازنگری طرح هادی پایه بنیاد مسکن 
انقاب اســامی در شهرستان سروستان از جمله شــاخص های توسعه در این شهرستان 
اســت. این طرح ها در روستاهای شیری، رکن آباد، تل پوکه و دولت آباد اجرایی شده است. 
مهرزاد همچنین از اجرای طرح هادی بهســازی روستاها شامل کف سازی بتنی، آسفالت، 
تک لبه کانیوا، محوطه ســازی پارک و تســطیح و ریگاژ در 10 روستا با اعتباری بالغ بر 
۴میلیارد تومان خبر داد و گفت: طرح های مشارکتی نیز به تعداد 1 روستا با اعتباری بالغ 

بر ۵میلیارد تومان در این شهرستان به سرانجام رسید.
مدیر بنیاد مســکن شهرستان سروستان در ادامه از واگذاری زمین روستایی به متقاضیان 
واجد شــرایط به تعداد ۴0 قطعه و پیگیری صدور سند ۲80 هکتار از اراضی تحت تملک 
بنیاد مســکن در 1۷ روســتا خبر داد و گفت: صدور سند ۵/۳۳ هکتار از این اراضی در ۷ 
روســتا و صدور اســناد شهری و روســتایی به تعداد ۲۳0 جلد از دیگر کارکردهای بنیاد 

مسکن است.

مدیر بنیاد مسکن شهرستان خرم بید خبر داد:

اعطای 2میلیارد ریال تسهیلات
 خانه سازی شهری و روستایی 

مدیر بنیاد مسکن شهرستان خرم بید با بیان دستاوردها در این شهرستان گزارشی از 
فعالیت های این نهاد را بیان کرد و اظهار داشت: با مشارکت و همراهی بنیاد مسکن، 
شاهد تحول در اجرای طرح های توسعه و محرومیت زدایی در این شهرستان هستیم.

به گزارش روابط عمومی بنیاد مســکن اســتان فارس، بهرام دوستی روشن عملکرد 
بنیاد مسکن انقالب اسامی در این شهرستان را تشریح کرد و گفت: بنیاد مسکن در 
واحد بازسازی مسکن شهری و روستایی با اعطای تسهیات ۲میلیارد ریالی به تعداد 
1۹8 فقره با اعتباری معادل ۳۹6میلیارد ریال و تسهیات متمم به تعداد 1۹0 فقره 

با اعتباری معادل 1۹0میلیارد ریال در این حوزه عملکرد قابل توجهی داشته است.
مدیر بنیاد مســکن شهرســتان خرم بید اعطای تســهیات ۳.۵میلیــارد ریالی در 
برنامه آتی، بــه تعداد ۲۵0 فقره و با اعتباری معادل ۷۵0میلیارد ریال، تســهیات 
۲.۵میلیــارد ریالی احداثی به تعداد 1۳ فقره با اعتبــاری معادل ۳۲.۵میلیارد ریال، 
تسهیات قرض الحسنه بانک مهر به تعداد ۴ فقره با ۲میلیارد ریال اعتبار، تسهیات 
۳00میلیون ریالی تعمیری به تعــداد ۳فقره با اعتباری معادل 10.۲میلیارد ریال را 
از دیگر اقدامات شــاخص در بنیاد مسکن این شهرستان دانست. مدیر بنیاد مسکن 
شهرســتان خرم بید از تفاهم نامه مشــترک با کمیته امداد امام خمینی)ره( در قالب 
احداث پروژه ۵000 واحدی به تعداد ۴ فقره با اعتباری معادل ۴میلیارد ریال و بیمه 
حوادث ساختمان به تعداد 168 فقره خبر داد و با تشریح عملکرد واحد امور بازسازی 
و مسکن روستایی و شهری گفت: صدور پروانه ساخت ۲8 فقره، اصاح معبر ۹ فقره، 

تعیین حدود وضعیت ۹۵ فقره از کارکردهای شاخص در این حوزه است.

 فرزاد وثوقی- گروه خبر
رئیس اتاق بازرگانی فارس گفت: باید تراز تجاری اســتان را با کشــور روسیه مثبت 
کنیم؛ زیرا پیامد مثبت آن در حوزه صادرات اســتان ملموس خواهد بود. وی افزود: 
در حال حاضر انعقاد تفاهم نامه هایی مابین بانک ســپه و بانک ازبر کشــور روسیه، 
ســازمان توسعه تجارت با همتای روســی خود و قانون الحاق ایران به توافق تجارت 
آزاد با اوراسیا، ظرفیت های بسیار مناسبی است که متأسفانه تاکنون از این ظرفیت ها 
اســتفاده مناسب نشده است. محمدصادق حمیدیان تأکید کرد: گسترش و استفاده 
 از ظرفیت های تجاری کشــور روســیه نیازمند یک برنامه ریزی منســجم و منظم 

است.
او در همایش تخصصی آشــنایی با نحوه تعامات ارزی با کشور روسیه که با حضور 
نمایندگان بانک سپه و بانک ازبر کشور روسیه برگزار شد، بیان کرد: بازار کشورهای 
اوراسیا و به ویژه کشور روسیه یک ظرفیت تجاری بالقوه برای کالاهای تولیدی استان 
فارس اســت که تجار و بازرگانان ما باید برای حضور قوی و منســجم در این بازار به 

برنامه ریزی مستمر و منسجم نیاز داریم.
وی افزود: روســیه در ســال 1۴0۲ بــا صادراتی بالغ بر ۲18۳هــزار تن و به ارزش 
۹۴6میلیون دلار، نهمین مقصد صادراتی کشور را به خود اختصاص داده و بیشترین 
میزان صادرات به این کشور مربوط به گروه کالایی میوه و تره بار )۳1 درصد( و سپس 

مواد اولیه پلیمری )1۵ درصد( بوده است.
حمیدیان اظهار داشــت: ارزش صادرات کشــور به روســیه در دوره 1۴0۲- 1۳۹۳ 
روندی تقریباً افزایشــی داشــته، اما در تمام دوران،  واردات به صورت نوسانی تغییر 

کرده است.
رئیــس اتاق بازرگانی فارس اضافه کرد: بر اســاس آمار، بیشــترین میزان صادرات 
از کشــور ایران به کشور روســیه در ســال 1۴0۲ و بالغ بر ۹۵1میلیون دلار بوده 
کــه بالاترین واردات از روســیه نیز در این دوره متعلق به ســال 1۴0۲ و به ارزش 

16۹1میلیون دلار می باشد.
وی ادامــه داد: همچنین روســیه در ســال 1۴01 بــا ۲6۲۴هزار تــن و به ارزش 
1۵۷6میلیون دلار صادرات به ایران، ششــمین مبدأ وارداتی ایران به شــمار می رود 
و غات با ســهم ۵8 درصد و ماشین ســازی و تجهیزات با سهم 1۴ درصد بیشترین 

واردات گروه کالایی ایران از کشور روسیه در سال 1۴01 بوده است.
حمیدیان عنوان داشــت: مثبت ترین تراز تجاری ایران )بیشــترین غلبه صادرات بر 
واردات( مربوط به ســال 1۳۹6 و بالغ بر 1۷60۲میلیون دلار بوده است؛ بنابراین با 

توجه به پتانسیل های موجود دو طرف، با شناخت دقیق ظرفیت های اقتصادی استان 
فارس و روســیه و رفع موانع بانکی می توانیم میزان مبادلات تجاری بین دو کشــور 

را افزایش داد.
وی تصریح کرد: همچنین از ۵۹ درصد واردات غله از کشــور روسیه به ایران حدود 
۷ درصد مربوط به اســتان فارس اســت که با توجه به اینکه این موضوع برای حفظ 
صادرات کارخانجات آرد اســتان یک نیاز برای استان است، انتظار می رود این مهم 

تسهیل شود.
حمیدیان با اشاره به اینکه باید تراز تجاری استان را با کشور روسیه مثبت کنیم، زیرا 
پیامد مثبت آن در حوزه صادرات اســتان ملموس خواهد بود، افزود: در حال حاضر 
انعقاد تفاهم نامه هایی مابین بانک ســپه و بانک ازبر کشــور روسیه، سازمان توسعه 
تجارت با همتای روســی خود و قانون الحاق ایران به توافق تجارت آزاد با اوراســیا، 
ظرفیت های بسیار مناســبی است که متأســفانه تاکنون از این ظرفیت ها استفاده 

مناسب نشده است.
رئیس اتاق بازرگانی فارس بیان داشــت: مســائل مالی و بانکی یکی از مسائل حائز 
اهمیت برای بازرگانان ماســت که اگر در زمینه تعامات ارزی بتوان فضا را مدیریت 
و تسهیل کرد، بازار اوراسیا فرصت مطلوبی برای تجار و بازرگانان استان فارس است.

وی اظهار کرد: عدد قابل توجهی از مبادلات ایران با کشور روسیه وجود دارد که این ها 
گردش مالی خوبی دارند و اگر توســعه پیدا کند، با بانک روســی می توانیم کارهای 

خوبی در استان انجام دهیم.
حمیدیان ادامه داد: عدد قابل توجهی از مبادلات ایران با کشــور روســیه وجود دارد 
که اگر شــرایط مبادلات بانکی توسعه مابین این دو کشور توسعه پیدا کند، می توان 
کارهای خوبی در حوزه واردات و صادرات در استان انجام شود و ما در اتاق بازرگانی 
اســتان از هرگونه همــکاری در زمینه های مختلف برای حل مشــکات و افزایش 

مبادلات تجاری با کشور روسیه استقبال می کنیم.
در ادامه این جلســه، مرتضی شــریفی مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
فارس نیز گفت: توسعه تجارت استان فارس و کشور روسیه از سال گذشته به صورت 
ویژه در دســتور کار قرار گرفت و در این زمینه میز روســیه در استان تشکیل شد و 
جلسات مستمری برای تسهیل مراودات تجاری با این کشور در استان برگزار می شود.

وی با توجه به کالاهای تولیدی اســتان فارس افزود: کشــور روســیه و بازار اوراسیا 
می تواند فرصت بســیار مناســبی بــرای حضور کالاهــای تولیدی اســتان فارس 
 باشــد که این بازار بایــد بیش از پیش مورد توجــه تجار و بازرگانان اســتان قرار 

گیرد.
شریفی با تأکید بر اینکه در بخش های مختلف صنعتی، کشاورزی، گردشگری و... با 
کشور روسیه می توانیم تعامل اقتصادی داشته باشیم، اظهار داشت: به دنبال برقراری 
ارتباط و تعامات دوسویه مابین استان فارس و کشور روسیه هستیم و پیگیری هایی 

در این زمینه در استان در حال انجام است.
در ادامه این جلســه، مســعود حاتم وند رئیس بانک سپه اســتان فارس هم گفت: 
در موضــوع صــادرات و واردات و انجام مراودات مالی، بانک بزرگ ســپه اقدامات و 
برنامه ریزی هایی را با بانک کشور روســیه انجام داده که تفاهم نامه ای در این زمینه 

مابین دو کشور منعقد شده است.
وی با تأکید بر اینکه اســتان فارس نخســتین استان کشور در همکاری مشترک در 
جهت مبادلات بانکی با کشــور روسیه است، افزود: هدف ما این است که بتوانیم در 
اســتان با شرایط موجود و تشریک مساعی با بخش دولتی و بخش خصوصی استان 

نقش خود را در حوزه توسعه ای و اقتصادی استان ایفا کنیم.
حاتم وند با بیان اینکه بانک سپه به دنبال این است که با قابلیت هایی که دارد به حوزه 
اقتصاد اســتان کمک کند، ادامه داد: بانک ســپه فارس با برخورداری از ۲00 شعبه 
جزو سه استان ممتاز و بزرگ کشور در ارائه خدمات به آحاد مردم است و امیدواریم 
در بحث اقتصادی بتوانیم با اقدامات مناســب گام مثبت برداشته و به چرخه اقتصاد 

استان کمک کنیم.

رئیس اتاق بازرگانی: متأسفانه از ظرفیت های بانکی و تجاری با روسیه استفاده مناسب نشده است

تجارت با روسیه باید برنامه محور باشد 
مثبت ترین تراز تجاری ایران و روسیه مربوط به سال 1396 و بالغ بر 17602میلیون دلار بوده است

 مریم کشاورز
حجت الاســام حســین امیــدی گفت: طی نشســت های 
هم اندیشــی و برای مقابله با جنگ نرم دشمنان، تمام تاش 
خود را به کار بسته ایم تا فرزندانمان الفت و پیوند عمیق  تری 
با مذهب باشکوه اسام برقرار کنند و دنباله روی آنها از اسام، 
کورکورانه یا به واسطه محیط اجتماعی که در آن رشد یافته و 
بزرگ شده اند، نباشد. بلکه تجربه و آموخته خودشان را برای 
شناخت اســام به کار گیرند و آموزه های اسامی به گونه ای 

دلنشین تر بر روح و روان  آنان نقش بندد.
مدیر ســتاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مســاجد 
استان فارس از اجرای 1۳00 برنامه تابستانی برای کودکان، 
نوجوانان و جوانان خبر داد. حجت الاسام حسین امیدی طی 
گفت وگوی اختصاصی با خبرنگار ما گفت: با تشکیل و فعالیت 
کارگروه اوقات فراغت در کانون های فرهنگی هنری مســاجد 
اســتان فارس و از طریق طرح ریــزی برنامه های متنوع برای 
نونهالان، نوجوانــان و جوانان در زمینه های مختلف از جمله: 
قرآنی، فرهنگی، هنری، آموزشــی، اعتقادی، ادبی، ورزشــی، 

علمــی و اردویی تا پایان شــهریورماه، روزهــای خوبی برای 
گروه های سنی رقم خواهد خورد.

وی افــزود: برنامه های برگزیده این کارگروه، محدود به فصل 
تابستان نیست و تا پایان سال  جاری با سرفصل هایی همچون 
مناســبت های ملی- مذهبی، گفتمان ها و نشست های علمی، 
مسابقات کتاب خوانی و نشست هم اندیشی با مدیران و رابطان 
مساجد، برنامه های متنوعی را برای جامعه هدف که خانواده ها 

و فرزندان عزیز استان فارسی می باشند، اجرا خواهیم کرد.  
وی توضیح داد: مســجدی ها می توانند اجرای این برنامه های 
اوقــات فراغت کــه در حال اجراســت و ســایر برنامه های 
 پیش بینی شده را از طریق وبگاه »بچه های مسجد« به نشانی 
http://bachehaymasjed که در ســه شبستان هنر، فرهنگ 
و نوآوری و 1۲ رواق در محورهای قرآن، نهج الباغه، صحیفه 
سجادیه، عترت، سرود و تئاتر، آموزش، توانمندسازی، هنرهای 
تجســمی، فضای مجازی، کتاب و کتاب خوانی، فعالیت های 
اجتماعی، اردوهای جهادی در دسترس و قابل رؤیت همگان 
می باشد، دنبال کنند. همچنین این برنامه ها در قالب اخبار و 
اطاعیه در صفحه اختصاصی »بچه های مسجد« قابل مشاهده 

می باشد.
امیــدی بیان کرد: در این شــهادت و ســوگواری محرم، ایام 
ولادت، اعیاد مذهبی، مراســم جشن و سرور، محافل قرآنی، 
ســوگواری و یادواره های شــهدا، عاوه بر گروه های ســنی 
یادشده، برنامه های متنوعی برای عموم مردم به اجرا درآمده 

یا اجرا خواهد شد.

مدیر کانون های فرهنگی هنری مســاجد فــارس اضافه کرد: 
گفتمان و نشســت های علمی جهت پاســخ گویی به شبهات 
دینی مذهبی، برگزاری مســابقات در دو بخــش خواهران و 

برادران نیز در دستور کار کارگروه قرار گرفته است.
وی درمورد مسابقات کتاب خوانی گفت: بیش از 680 کتابخانه 
باز و مخزن دار در فصل تموز سال  جاری پذیرای اعضای کانون 
و اوقات فراغتی ها شــده تا با چالــش کتاب خوانی و برقراری 
فرصت مطالعه، آنها را آمــاده  رقابت مطالعاتی کرده و اوقاتی 

به یادماندنی در خاطر این عزیزان ابقا شود.
وی در پایان توضیح داد: طی نشســت های هم اندیشی و برای 
مقابله با جنگ نرم دشمنان، تمام تاش خود را به کار بسته ایم 
تا فرزندانمان الفت و پیوند عمیق  تری با مذهب باشکوه اسام 
برقرار کنند و دنباله روی آنها از اسام، کورکورانه یا به واسطه  
محیط اجتماعی که در آن رشد یافته و بزرگ شده اند، نباشند؛ 
بلکه تجربه و آموخته  خودشــان را برای شناخت اسام به کار 
گیرند و آموزه های اســامی به گونه ای دل نشــین تر بر روح و 

روان  آنان نقش بندد.

مدیر ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد فارس در گفت وگو با شیرازنوین: 

گفتمان جوانی برای تکمیل اوقات فراغت 
       امیدی: برنامه های تابستانی در قالب گفتمان جوانی تا پایان سال جاری آماده اجرا در مساجد است 

در جلسه هم اندیشی مدیریت شهری و نمایندگان مردم شیراز 
در مجلس شــورای اسامی، بر اهتمام برای گسترش و تحول 

در ابعاد مختلف این کان شهر تأکید شد.
به گزارش شــیرازنوین به نقل از پایگاه اطاع رسانی شهرداری 
شیراز، در جلسه هم اندیشی مدیریت شهری و نمایندگان مردم 
شیراز در مجلس شورای اسامی، مسائل این کان شهر بررسی 
و بر اهتمام برای گسترش و تحول در ابعاد مختلف کان شهر 
شــیراز تأکید شد. رئیس شورای اســامی شهر شیراز در این 
جلسه با بیان اینکه شورای راهبردی باید به یک دستورالعمل 
در این کان شــهر تبدیل شود، اظهار کرد: شورای شهر آماده 
است که دبیرخانه شــورای راهبردی را تشکیل دهد و ما باید 
تاش کنیم تا بتوانیم به وســیله شورای راهبردی اقداماتی را 
انجام دهیم. سید ابراهیم حسینی با بیان اینکه یکی از اقداماتی 
که در شورای ششم انجام شد، ارتباطات حسنه با دستگاه های 
مختلف بود، افزود: نگاه شــورای اســامی شــهر و شهرداری 
شــیراز به پروژه ها نگاهی مثبت و راهبردی است. وی عنوان 
کرد: ارتباط بین شــورای اسامی شهر، شهرداری و مردم باید 
برنامه ریزی شده باشد تا بتوانیم ایده ها را با نقطه نظرات مختلف 
و به خوبی به مردم ارائه دهیم. رئیس شورای اسامی شهر شیراز 
با بیان اینکه مدیریت شهری ششم برنامه چشم انداز ۲0ساله 
شــهر شــیراز را برنامه ریزی و آماده دارند، گفت: تمام تاش 
شورای اسامی شهر و شهرداری شیراز این است که بر اساس 
بودجه، ایده، طرح و اقداماتــی را انجام دهد تا بتوان خدمات 
متنوعی را به مــردم ارائه دهیم. حســینی همچنین به نگاه 
ویژه مدیریت شهری به رفع محرومیت از نقاط کم برخوردار با 
اختصاص ۳ درصد بودجه عمرانی سالانه شهرداری تأکید کرد. 
شــهردار شیراز نیز در این جلسه هم اندیشی با بیان اینکه باید 
بتوانیم در موضوعات کان هم افزایی داشته باشیم، اظهار کرد: 

شهرداری در سال گذشته بسته ۵0هزار میلیارد تومانی افنتاح، 
بهره برداری و آغاز عملیات اجرایی پروژه ها و طرح های متعدد 
شــهری را ارائه کرد و قرار اســت تا انتهای نیمه نخست سال 
جاری یک بسته 100همتی در قالب افتتاح، بهره برداری و آغاز 
عملیات اجرایی پروژه های عمدتــاً تحول آفرین رونمایی کند. 
محمدحسن اسدی با اشــاره بر راهبرد و خط مشی مدیریت 
شــهری در خدمت رســانی و ایجاد رضایتمندی تأکید و بیان 
کرد: شهرداری شیراز به گواه آمار و مستندات و اظهارنظرهای 
کارشناســی و همچنین صاحب نظــران حقیقی و حقوقی در 
ســطوح مختلف ملی، استانی و شــهری از نظر تعداد، تنوع و 
حجم پروژه های عمرانی و طرح های زیرســاختی در مقایسه با 
سایر کان شهرها از رشد بالایی برخوردار است و جهش خوبی 

در پروژه های زیرساختی شروع شده است.
عناوینی نظیر پایتخت زیســت محیطی آسیا در سال ۲0۲۴، 
تمیزی و نداشــتن آلودگی آب و هوایی در بین کان شهرهای 
کشــور، شــهر جهانی صنایع دســتی و دبیری آن، عضویت 
در هیئت مدیــره متروپلیــس بــه عنوان مهم تریــن انجمن 
کان شــهرهای جهان و هیئت مدیره شهرهای تاریخی جهان 
از مواردی بود که این مقام ارشــد مدیریت شــهری از سهم 
شــهرداری شیراز در کسب آنها ســخن گفت. وی با ذکر این 
نکته که شــیراز نیاز به تحولات خیلی بیشــتری دارد، گفت: 

اگر ما امروز در این کان شــهر به فکر تکمیل زیرساخت های 
حمل ونقل نظیر بزرگ راه هــا، تقاطع ها، رینگ های بعدی دور 
شــهر و همچنین تکمیل و توسعه خطوط ریلی و ناوگان آنها 
نباشــیم، در سال های نه چندان دور دچار مشکات عدیده ای 
خواهیم شد. اســدی عنوان کرد: بر این اساس تاش شورای 
اسامی شهر و شهرداری شــیراز برای تقویت درآمد و هزینه 
آن در راستای تکمیل زیرساخت های شهری در ابعاد مختلف 
عمرانی، خدماتی و... اســت. شهردار شــیراز در این راستا بر 
هم افزایی ظرفیت نمایندگان مجلس و مدیریت شــهری برای 

تقویت زیرساخت های این کان شهر تأکید کرد.
نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسامی نیز با تأکید بر 

مدنظر قراردادن افق و چشــم انداز این کان شهر بر هم افزایی 
تمامی ظرفیت هــا تأکید کرد. او با بیــان اینکه ۴0 درصد از 
جمعیت استان فارس در شــیراز زندگی می کنند، افزود: این 
کان شهر شــیراز با دارابودن چهار نماینده می تواند اقدامات 
بســیار خوبی را انجام دهد و ما وظیفه داریم بخش غیردولتی 
و ســرمایه گذاری مردمــی را برای گســترش کار وارد کنیم. 
وی گفت: ما باید بتوانیم همه ابعاد شــهری »شیراز؛ سومین 
حــرم اهل بیــت)ع(« را مدنظر قرار دهیم و بــرای آن تاش 
کنیم. نماینده مردم شــیراز نیز با اشــاره به برنامه ریزی بسته 
100همتی پروژه های شهرداری شیراز در نیمه نخست امسال 
اظهار کرد: این کان شــهر، شــهری فرهنگی و بین المللی با 
عنوان و محوریت ســومین حرم اهل بیت)ع( است که باید هر 
تغییر و توســعه ای در شــیراز داریم، با مرکزیت حرم حضرت 
شاهچراغ)ع( انجام شود. سید اسماعیل حسینی گفت: شیراز 
دارای ظرفیت بالایی است که باید با هم افزایی مدیریت شهری 
و مجلس جهت توسعه این کان شــهر و توسعه فرهنگی آن 
تاش کرد. محمود صفایی نایب رئیس کمیسیون شهرسازی، 
معماری و هوشمندسازی شورای اسامی شهر شیراز با اشاره 
به اقدامات متعدد شهرداری این کان شهر در ابعاد و بخش های 
مختلف اظهار کرد: شــهرداری شیراز در بخش های فرهنگی، 
مذهبی، ورزشی، درمانی و عمرانی توانسته اقدامات مطلوبی را 
داشته باشد. در این جلسه حمیدرضا اسماعیلی، محمد امین، 
مهدی قلندری و هادی شه دوست شیرازی معاونین شهردار و 
همچنین  داریوش ستایشــگر رئیس اتاق فکر شهرداری و رضا 
جاویدی مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری شیراز 
نکاتی در زمینه های متعدد حوزه های مالی و اقتصادی، فنی و 
عمرانی، شهرسازی و معماری، حمل ونقل و ترافیک همچنین 

شورای راهبردی و حوزه ارتباطات مطرح کردند.

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز خواستار شد:

ارتقای شورای راهبردی برای ایجاد تحول 
حسینی: شورای شهر آماده است که دبیرخانه شورای راهبردی را تشکیل دهد

نشست گسترش زیرســاخت های پارک علم و فناوری سامت شیراز، با حضور 
استاندار فارس و رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز 
برگزار شــد. به گزارش روابط عمومی معاونت تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم 
پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، رئیس دانشگاه در این نشست با اشاره 
به اقدامات و دســتاوردهای معاونت تحقیقات و فناوری طی دو ســال گذشته، 
گفت: راه اندازی پارک علم و فناوری سامت، نمونه ای از مهم ترین دستاوردهای 
دانشگاه علوم پزشکی شیراز است. دکتر »سید وحید حسینی« با اشاره به آغاز 
به کار ســاخت ســاختمان جدید این پارک در پردیس شهید دوران دانشگاه و 
تأکید بر ضرورت افزایش فضای فیزیکی و زیرساختی آن، توضیح داد: این پارک 

که در سال 1۴01 افتتاح شد، چندین شرکت تولیدی در آن مستقر و ظرفیت 
برای پذیرش دیگر شرکت ها نیز تکمیل شده است. مسئول ارشد حوزه سامت 
فــارس اضافه کــرد: از زمان آغاز به کار پارک علم و فناوری ســامت، با هدف 
همکاری و تعامل هرچه بیشتر زیست بوم های مشترک فناوری در استان و خارج 
از اســتان و همچنین منطقه ویژه اقتصادی بازدید و نشست مشترکی نیز میان 
پارک های مستقر در استان، برگزار شده است. رئیس پارک علم و فناوری سامت 
شــیراز و معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه نیز در این نشست عنوان کرد: در 
نشست های برگزارشده میان پارک های مستقر در استان، اختصاص ردیف بودجه 
مستقل، اختصاص بودجه از سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان برای پرداخت 

تسهیات به شرکت های دانش بنیان، حضور رئیس پارک در شورای برنامه ریزی 
اســتان و اختصاص زمین در منطقه ویژه اقتصادی به شرکت های سامت محور 
بررسی شده است. دکتر »محمدهاشم هاشم پور« در خصوص نشست گسترش 
زیرســاخت های پارک علم و فناوری سامت شــیراز افزود: همچنین با دستور 
استاندار فارس، مقرر شد برای توسعه بیشتر فناوری سامت، بخشی از زمین های 
حوزه فناوری استان به پارک علم و فناوری سامت شیراز اختصاص یابد. نشست 
پارک علم و فناوری سامت شیراز با حضور استاندار فارس، رئیس دانشگاه علوم 
پزشــکی شــیراز، رئیس و معاونان پارک علم و فناوری سامت شیراز در دفتر 

استاندار فارس برگزار شد.

 نشست گسترش 
زیرساخت های 
پارک علم و 
فناوری سلامت 
شیراز برگزار شد


